
 
 

Protokół Nr VI/25/20 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 09 czerwca 2020 r. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego odbyło się zdalnie. 

Obrady rozpoczęto 9 czerwca 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:22 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Hanna Iwaniuk – Starosta  

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

6. Beata Barton –Skarbnik Powiatu  

7. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 29 maja 2020 r.  g. 8:30 

4. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 29 maja 2020 r.  g. 12:50 

5. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 02 czerwca 2020 r.   



 
 

6. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 03 czerwca 2020 r.   

7. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

w sprawie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zduńskiej Woli za rok 2019. – SP.45.2020 

8. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

w sprawie wyrażenia zgody na udział Powiatu Zduńskowolskiego w projekcie pn. 

,,Wdrażanie standardów obsługi inwestora w samorządach województwa 

łódzkiego” współfinansowanego przez Unie Europejską  ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój – Priorytet II ,,Efektywne polityki publiczne na rynku 

pracy, gospodarki i edukacji”; Działanie 2.18 ,,Wysokiej jakości usługi 

administracyjne”. – SP.46.2020 

9. Informacja Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

dotycząca stopnia realizacji Programu Stabilizacji Finansowej i Reorganizacji 

Funkcjonalnej Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Zduńskiej 

Woli na dzień 27 maja 2020 roku.  

10. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zaliczenia drogi „Łącznik S8” do 

kategorii drogi powiatowej na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

11. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie wyrażenia opinii przez Zarząd 

Powiatu Zduńskowolskiego celem uzyskania przez Gminę Miasto Zduńska Wola 

decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn. „Budowa 

drogi dojazdowej do terenów przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe 

pomiędzy ul. Zduńską i ul. Widawską w Zduńskiej Woli”. 

12. Uchwały budżetowe. 

13. Sprawy różne.  

14. Wnioski Członków Zarządu. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 



 
 

Zarząd Powiatu zatwierdził w/w porządek obrad. 

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 29 maja 2020 r. g. 8:30 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 29 maja 2020 r.  g. 12:50 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 5 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 02 czerwca 2020 r.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził w/w protokół. 



 
 

Punkt 6 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 03 czerwca 2020 r.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 7 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości w sprawie 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej 

Woli za rok 2019. – SP.45.2020 

 

Opinia prawna: 

„Nie podlega opinii”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z w/w sprawozdaniem, a następnie skierował na 

stosowne komisje i sesję. 

 

Punkt 8 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości w sprawie 

wyrażenia zgody na udział Powiatu Zduńskowolskiego w projekcie pn. ,,Wdrażanie 



 
 

standardów obsługi inwestora w samorządach województwa łódzkiego” 

współfinansowanego przez Unie Europejską  ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój                         

– Priorytet II ,,Efektywne polityki publiczne na rynku pracy, gospodarki i edukacji”; 

Działanie 2.18 ,,Wysokiej jakości usługi administracyjne”. – SP.46.2020 

 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr VI/106/20  w sprawie  wyrażenia zgody na udział 

Powiatu Zduńskowolskiego w projekcie pn. ,,Wdrażanie standardów obsługi 

inwestora w samorządach województwa łódzkiego” współfinansowanego przez Unie 

Europejską  ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój – Priorytet II ,,Efektywne polityki publiczne 

na rynku pracy, gospodarki i edukacji”; Działanie 2.18 ,,Wysokiej jakości usługi 

administracyjne” oraz upoważnił Wicestarostę Wojciecha Rychlika, a także 

pracownika z Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

i Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi. 

 

Punkt 9 

Informacja Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości dotycząca 

stopnia realizacji Programu Stabilizacji Finansowej i Reorganizacji Funkcjonalnej 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli na dzień 27 

maja 2020 roku.  

 



 
 

Opinia prawna: 

„Nie podlega opinii”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Biorąc pod uwagę, że kondycja Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o. o. 

w Zduńskiej Woli wpływa bezpośrednio na wyniki ekonomiczne Powiatu stwierdzam, 

że biorąc pod uwagę przedstawioną propozycję podjęcia współpracy w ramach 

umowy outsourcingu w lokalizacji bloków operacyjnych po byłej chirurgii na uwagę 

zasługuje fakt, że ten rodzaj współpracy rodzi skutki w podatku VAT co nie zostało  

wyliczone. Jak również nie została wyjaśniona sprawa podatku dochodowego od 

osób prawnych. Brak jest określenia podstaw utrzymania zakładowych oszczędności 

szacowanych wstępnie na kwotę 153 985,00 zł. 

Brak również oceny podmiotu, który złożył ofertę zarówno co do możliwości 

ekonomiczno-finansowych, jak i brak wzmianki o gwarancji jakości wykonywanych 

usług przez firmę outsourcingowej. 

Oferta winna być oceniona w kontekście określenia możliwości uzyskania usług 

laboratoryjnych w formie outsourcingowej przez inne Szpitale, być może moglibyśmy 

rozwiązać z nimi współpracę”. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości Pani 

Magdalena Szymczak poinformowała, iż do końca tego roku jest trwałość projektu 

związana z zakupem sprzętu do laboratorium. Propozycja Szpitala jest taka, aby 

uruchomić usługę outsourcingu na badania laboratoryjne od 1 stycznia 2021 roku.  

Firma wykonująca te zadania przejęłaby badania w Szpitalu, płaciłaby czynsz 

Szpitalowi oraz wyremontowałaby pomieszczenia dla laboratorium o wartości 

ok. 260 000 zł, których Szpital nie posiada. 

 

Prezes Szpitala Pan Janusz Ratajczyk omówił propozycję uruchomienia 

outsourcingu dla laboratorium. Poinformował, iż na Oddziale Ginekologiczno - 

Położniczym należy utrzymać aktualną liczbę łóżek. 

 

Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik nie zgadza się ze zdaniem Prezesa Szpitala, 

możliwe jest wyprowadzenie części usług na zewnątrz w formie outsourcingu, tak 

jest ze sprzątaniem oraz dostarczaniem posiłków. Wprowadzenie w taki sposób 



 
 

laboratorium nie jest dobre, ponieważ Szpital posiada podwójną ilość sprzętu, część 

zakupionego z programu unijnego, który nie pozwalał na korzystanie z niego dla 

celów dochodowych, poza własną działalnością. A część dochodowa to jest 40% 

dochodów z całości wykonywanych badań. Należy wykorzystać sprzęt, aby 

rozszerzyć ofertę i szukać dodatkowych kontrahentów. Pomysł przeniesienia 

laboratorium jest dobrym pomysłem, bo może pracować z szerszą ofertą i pozwoli 

pozyskać większe dochody. 

Wskazana decyzja jest również w gestii Zarządu, który reprezentuje właściciela 

Spółki. Wyraził zdanie, iż na bazie dzisiaj zebranego materiału nie zgadza się 

z przedstawioną propozycją Szpitala. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, iż zostały przekazane środki na niezbędne 

prace modernizacyjne i remontowe zawarte w tym programie. Poleciła, aby ustalić 

wszystkie wątpliwości dotyczące podatku dochodowego oraz podatku VAT, 

dokładniejsze zestawienie kosztów i przychodów dla Szpitala z wykonywania badań 

na własną rękę oraz zlecenie outsourcingu. Zgodziła się na spotkanie 

z przedstawicielami Szpitali, którzy korzystają z outsourcingu. Zaproponowała, aby 

na posiedzeniu Zarządu 30 czerwca br. omówić szerzej tę kwestię. 

 

Etatowy Członek Zarządu Pan Marcin Łabędzki wyraził duże wątpliwości, co do 

przedstawionej analizy, ponieważ brakuje wyliczeń, analizy finansowej. Podane są 

dane, nie wiadomo skąd pochodzące (kwota 260 000 zł wskazana na remont oraz 

kwota 461 955 zł za 3 letni kontrakt - nie ma tu wskazania na jakiej podstawie zostały 

wykonane te wyliczenia). Nie podano informacji czy laboratorium w outsourcingu 

będzie świadczyło pełne usługi czy tylko w części oraz czy będą wykonywane 

również badania poza naszym Szpitalem. Nie wykonano również analizy rynku, jeśli 

chodzi o tego typu usługi. 

Poinformował, iż jest sceptycznie nastawiony, ponieważ jest wiele niewiadomych 

i nie ma wykazanych ewentualnych możliwości wystąpienia zagrożeń (co może się 

wydarzyć po zakończeniu umowy). 

Zwrócił uwagę na brak danych o pomniejszeniu podatku VAT i pomniejszeniu 

podatku dochodowego. Wydział Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

nie wykazał opinii i wniosków w tej kwestii, a także nie zarekomendował w którym 



 
 

kierunku należałoby zmierzać. Nie została również przedstawiona opinia Rady 

Nadzorczej Szpitala. 

 

Członek Zarządu Pan Tomasz Ziółkowski zapytał czy wszystkie badania w Szpitalu 

realizowałaby ta firma i co się stanie z pracownikami, którzy teraz w laboratorium 

pracują. 

 

Prezes Szpitala Pan Janusz Ratajczyk poinformował, iż jeśli chodzi o zakres badań 

to również teraz Szpital korzysta z firmy zewnętrznej, gdyż nasze laboratorium nie 

jest w stanie ich wykonać. Ta firma robi wszystkie badania, ale część badań na 

pewno będzie realizowana poza pomieszczeniami naszego laboratorium, ale wtedy 

nie musimy rozsyłać tych badań do innych firm zewnętrznych. Część pracowników 

jest w wieku emerytalnym a część młodej kadry może dostać zatrudnienie pod 

nowym kierownictwem, jeśli wyrazi taką wolę. 

 

Członek Zarządu Pan Tomasz Ziółkowski zapytał jaka firma jest brana pod uwagę, 

z którą prowadzone są rozmowy. 

 

Prezes Szpitala Pan Janusz Ratajczyk poinformował, iż firma zostanie wyłoniona 

w formie przetargu. Rozmowy były prowadzone tylko, aby zorientować się jak to 

wygląda i jakie koszty generuje. 

 

Członek Zarządu Pani Jadwiga Ziółkowska zwróciła również uwagę na zbyt mało 

informacji zawartych w przekazanych materiałach. Popiera przeniesienie 

laboratorium oraz zaproponowała, aby przygotować analizę porównawczą badań 

wykonywanych przez Szpital oraz przez firmę w outsourcingu. 

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk poleciła Wydziałowi Spraw Społecznych i Wspierania 

Przedsiębiorczości przeanalizowanie materiałów oraz zarekomendowanie jakiegoś 

rozwiązania, a także o konsultacje służb księgowych. 

 

Zarząd Powiatu postanowił odłożyć sprawę do dnia 30 czerwca br. celem 

ponownego przeanalizowania sprawy i uzupełnionych informacji wzbogaconych 

o opinię Rady Nadzorczej, polecił Prezesowi Szpitala Panu Januszowi Ratajczykowi 



 
 

o przygotowanie całościowych materiałów o których była mowa oraz Pani Naczelnik 

Magdalenie Szymczak o analizę i przedstawienie jej Zarządowi. 

 

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk opuściła posiedzenie Zarządu. 

Prowadzenie obrad przejął Wicestarosta Wojciech Rychlik. 

 

 

Punkt 10 

Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zaliczenia drogi „Łącznik S8” do 

kategorii drogi powiatowej na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt Uchwały Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego w sprawie zaliczenia drogi „Łącznik S8” do kategorii drogi 

powiatowej na terenie powiatu zduńskowolskiego, a następnie skierował na 

stosowne komisje i sesję. 

 

Punkt 11 

Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie wyrażenia opinii przez Zarząd 

Powiatu Zduńskowolskiego celem uzyskania przez Gminę Miasto Zduńska Wola 

decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn. „Budowa drogi 

dojazdowej do terenów przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe pomiędzy 

ul. Zduńską i ul. Widawską w Zduńskiej Woli”. 

 



 
 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr VI/107/20 w sprawie wyrażenia opinii przez 

Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego celem uzyskania przez Gminę Miasto Zduńska 

Wola decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn. „Budowa 

drogi dojazdowej do terenów przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe 

pomiędzy ul. Zduńską i ul. Widawską w Zduńskiej Woli”. 

 

Punkt 11 

Uchwały budżetowe. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton przedstawiła: 

 

1/ projekty uchwał Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

- zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2020 w zakresie 

zadań własnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/108/20 

w sprawie zmian w planie  dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2020 

w zakresie zadań własnych. 



 
 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego               

z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2020 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/109/20 

zmieniającą Uchwałę Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego               

z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2020 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Punkt 12 

Sprawy różne. 

 

1. Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton przedstawiła informację o wpłynięciu podatku 

dochodowego za miesiąc maj br.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z w/w informację. 

 

2. Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik poprosił o przekazywanie Uchwał 

budżetowych przed Zarządem na e-mail, aby można było się zapoznać z materiałem. 

 

Zarząd Powiatu polecił przekazywanie materiałów (projektów Uchwał) dla Członków 

Zarządu przez Wydział Finansowo-Księgowy na e-mail. 

 

3. Skarbnik Powiatu poprosiła o upoważnienie przez Zarząd Powiatu do 

kontrasygnowania dwóch umów o dofinansowanie ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na 



 
 

realizację dwóch projektów Zespołu szkół Elektronicznych: „Elektronik, Automatyk -

rynek pracy zaprasza” oraz „Informatyku – pracodawcy czekają na ciebie” oraz 

konieczne jest zabezpieczenie wkładu własnego w latach 2021-2023, natomiast nie 

zostało zgłoszone to jeszcze przez Wydział do Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

będzie to możliwe na sesji w dniu 26 czerwca br. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Marcin Łabędzki, Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski  

 

Zarząd Powiatu upoważnił Skarbnika Powiatu Panią Beatę Barton do 

kontrasygnowania dwóch umów o dofinansowanie ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na 

realizację dwóch projektów Zespołu szkół Elektronicznych: „Elektronik, Automatyk -

rynek pracy zaprasza” oraz „Informatyku – pracodawcy czekają na ciebie” oraz 

konieczne jest zabezpieczenie wkładu własnego w latach 2021-2023 oraz 

potwierdza, iż środki niezbędne do zabezpieczenia w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej zostaną zabezpieczone. 

 

4. Wicestarosta Pan Wojciech Rychlik poinformował, iż dokonane zostało otwarcie 

ofert złożonych na realizację drogi „Choszczewo-Lichawa”.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z w/w informacją. 

 

Punkt 13 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków nie zgłoszono. 

 

Punkt 14 

Zakończenie posiedzenia. 



 
 

Posiedzenie zakończył Wicestarosta Wojciech Rychlik. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak  

 


